
Dodatok k Z á p i s n i c i 

zo zasadnutia poslaneckého Výboru MČ č. 1 Staré Mesto, Hliny I-IV, Hliny VIII. a Malá 

Praha, konaného dňa 04.05.2017 

 

Doplňujem k zápisnici podnety od občanov doručené Emailom: 

 

Požiadavky obyvateľov Sad na Studničkách 1031,   

- chceli by sme poradiť, ako by sme mohli dvor uvedeného domu prenajať/odkúpiť, nakoľko 

doterajšia komunikácia neviedla k odpovedi, potrebujeme vedieť sumu na m2 

prenájmu/predaja, rozlohu dvora, aby sme mohli informovať obyvateľov a spísať 

záujem/nezáujem. Uvedené chceme aby sme dvor mohli udržiavať, zveľaďovať, aby sa tam 

nezdržiavali bezdomovci, drogovo závislý, neparkovali cudzie autá. Ďakujeme Mestu za 

kameru, ktorá je natočená na vchod uvedeného dvora, ale napriek tomu je dvor veľmi tmavý, 

toto a podobné ( kosenie, čistenie, výsadba kvetov, udržiavanie stromov a kríkov,  lavička 

a i.),by sme si riešili vo vlastnej réžií čím by sme odbremenili mesto. Včera sme chceli 

navštíviť pána Ulahera osobne, napriek tomu že na MU bol stránkový deň, p. Ulaher nám 

nezdvihol telefón z informácií MU. 

-          Ďalej by sme chceli požiadať o kontajnery na triedený odpad, keďže sa občania na 

iných uliciach hnevajú, (konkrétne na Predmestskej ul. na mňa hodili z okna domu oproti, 

surové vajíčko), myslíme si že tento celoeurópsky trend by mohol aj u nás vzrastať a aj pre to 

chceme ísť príkladom, v slepej ulici na Studničkách je na to priestor. 

-          Taktiež, chceme požiadať o obnovu chodníka v parčíku pred notárkami, je v hroznom 

stave a môže tam dôjsť k úrazu, kto by bol za to zodpovedný? 

Keďže ide o podnety, ktoré sa riešia opakovane už dlhšie a do dnešného dňa neboli vyriešené, 

žiadame aby sa kompetentní  nimi zaoberali. 

 

 

 

Zapisovateľ: PaedDr. Ľudmila Chodelková     

 


